
ینات خود را در ورزشـــگاه شـــهید  پرســـپولیس بعد از بازگشـــت از قطر تمر
ی روز یکشـــنبه  کاظمـــی از ســـر گرفـــت. بـــه توجه به حساســـیت بـــالای باز
گرفـــت اســـتراحتی بـــرای  ، یحیـــی تصمیـــم  سرخپوشـــان مقابـــل گل گهـــر
ن وقفه تا روز مســـابقه  ینـــات تیمـــش بدو گردانش در نظـــر نگیـــرد و تمر شـــا

برگزار شود. 
ی با الدحیل، روز گذشـــته خیلی  یکنـــان فیکس پرســـپولیس در باز البتـــه باز
ســـبک کار کردند و برای رفع خســـتگی راهی اســـتخر و ســـونا شدند اما دیگر 
یکنان تمرین ســـنگینی را پشت ســـر گذاشتند. در این میان وحید امیری  باز
و مهدی ترابی هم با رفع کامل مصدومیت در تمرینات گروهی سرخپوشـــان 
حضوری فعال داشتند تا مشخص شود مشکلی برای بازی روز یکشنبه ندارند. 

   پرسپولیس محکوم به بازی در ورزشگاه آزادی
به اعتقاد خیلی از کارشناسان و البته خود اعضای تیم پرسپولیس یکی از 
دلایل برتری این تیم مقابل الدحیل کیفیت ایده آل چمن ورزشگاه بن خلیفه 
ی های خانگی شان در لیگ  بود. از همین رو سرخپوشان تمایلی ندارند باز
و لیگ قهرمانان را در زمین چمن بی کیفیت ورزشگاه آزادی برگزار کنند. 
ی های خانگی خود  در ایـــن مورد با خبر شـــدیم که آنهـــا حتی حاضرند باز
را در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی برگزار کنند، اما شـــورای تامین این اجازه را 
به آنها نداده اســـت. با این تفاســـیر پرسپولیس تا زمانی که ورزشگاه تختی 
تهران شرایط میزبانی از رقابت های لیگ برتر را داشته باشد مجبور است 
در ورزشـــگاه آزادی بـــه میـــدان بـــرود. چمن ورزشـــگاه تختی هـــم به زودی 
ی کردن را پیدا خواهد کرد اما بخش های دیگر این ورزشـــگاه  شـــرایط باز
از جملـــه مشـــکل نور آن حداقل تا بعـــد از جام ملت ها زمان بر خواهد بود. 

   بازگشت هواداران پرسپولیس 
گـــر اتفـــاق خاصـــی رخ ندهـــد پرســـپولیس بـــرای اولین بـــار در ایـــن فصل  ا
می تواند از حمایت هواداران خود در ورزشـــگاه آزادی برخوردار باشـــد. در 
هفته هـــای ابتدایی لیگ، ســـکوهای ورزشـــگاه آزادی آمادگـــی میزبانی از 
گران را نداشـــت اما با شـــروع رقابت های لیگ قهرمانان این مشکل  تماشـــا
ی با گل گهر از  برطرف شـــد. با این تفاســـیر حالا پرســـپولیس می تواند در باز
امتیاز میزبانی اش به طور کامل بهره ببرد. البته هنوز به باشگاه پرسپولیس 
ی می تواند داشـــته  اعـــام نشـــده کـــه چه تعداد بلیت فروشـــی برای این باز
باشـــد. از طرفـــی نیز بـــرای حضور بانوان در ورزشـــگاه آزادی هم نهاد های 
مربوطـــه بایـــد تصمیم گیـــری کرده و به باشـــگاه پرســـپولیس اطاع خواهند 
گران خود  گردان گل محمدی از حمایت تماشـــا ی که شـــا داد. آخرین بار
در ورزشـــگاه آزادی برخـــوردار بودنـــد بـــه فینال جام حذفی فصل گذشـــته 

برمی گردد که بین اســـتقال و پرســـپولیس برگزار شد. 

   توجهی به خواسته یحیی نشد
ی تیمش با الدحیل با انتقاد  یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از باز
ی های لیگ برتر درخواست کرده که فدراسیون  از تعطیلی طولانی مدت باز
و ســـازمان لیـــگ شـــرایطی را فراهـــم کنند که فیفا دی پیـــش رو تیم ملی هیچ 
ی های عقب افتاده لیگ برگزار  ی یا اردویی نداشـــته باشـــد و درعوض باز باز
شـــود. از قرار معلوم توجهی به خواســـته ســـرمربی پرسپولیس نشد و سرمربی 
ی های روز یکشـــنبه لیگ لیســـت تیم ملی را برای  تیـــم ملـــی بعد از پایان باز
گفته نماند که با وجود صحبت های  ی جدید اعام خواهد کرد. نا برپایی اردو
گل محمدی در این مورد، او از باشگاه پرسپولیس نخواسته بود که رسما این 
پیشـــنهاد را به فدراســـیون ارائه دهد و در واقع یحیی فقط یک پیشنهاد داد. 

   گل محمدی لوکادیا را به نبیل ترجیح می دهد؟
باشـــگاه پرســـپولیس روز گذشته اعام کرد که طبق رای فیفا در 

یکن و  پرونده شـــکایتی از لوکادیا برنده شـــده است و این باز
باشگاه چینی اش 45 روز مهلت دارند تا خسارت 324 هزار 
یز کنند.  ی محکوم شـــده را به حســـاب این باشـــگاه وار دلار
این در حالی است که چند روز پیش خود لوکادیا فاش کرد 

که صحبت هایی با باشـــگاه پرســـپولیس برای بازگشت به این 
گرچه مســـئولان باشگاه پرسپولیس ادعای لوکادیا  تیم داشـــته است. ا

را تکذیـــب می کننـــد امـــا نزدیـــکان یحیی خـــاف این نظـــر را می دهند. با 
تمـــام این تفاســـیر هیچ بعید نیســـت که لوکادیـــا برای خاتمه دادن به این 
پرونده محکومیتش تمایل برای بازگشـــت به پرســـپولیس داشـــته باشد. از 
ید نبیل باهویی رضایت ندارد و بعید است  طرفی هم یحیی چندان از خر
یکن بـــرای عرض اندام دهد. مخصوصا اینکه  فرصـــت چندانـــی به این باز
او برخاف نظرش از ســـوی باشـــگاه پرســـپولیس جذب شده است. در هر 
گر در نیم فصل یورگن لوکادیا به پرســـپولیس برگشـــت اصا نباید  صورت ا
گفته نماند که پرسپولیس تا پایان مرحله گروهی رقابت های  تعجب کرد. نا
یکن جدیدی را به لیســـت تیمش اضافه  لیگ قهرمانان آســـیا نمی تواند باز
ی های داخلی و در صورت  کند و لوکادیا در صورت سرخپوش شدن در باز
صعود در مراحل حذفی اجازه همراهی پرسپولیس را خواهد داشت. لازم 
ی اســـت رقابت هـــای لیگ قهرمانان برخـــاف دوره های قبل به  بـــه یادآور
مانند لیگ قهرمانان آسیا در خردادماه سال آینده به پایان خواهد رسید. 

   سکوت مربیان خارجی تا نیم فصل
یلی پرسپولیس که نقش مهمی  ، مربی برز روز گذشته سعی کردیم با اوسمار
را در کادرفنـــی ایـــن تیـــم ایفا می کند، گفت وگویی داشـــته باشـــیم که این 
مجوز از سوی مسئول رسانه ای این باشگاه صادر نشد. به گفته او مربیان 
خارجی پرســـپولیس تا نیم فصل قصد صحبت با رســـانه ها را ندارند. حالا 
این تصمیم از ســـوی باشـــگاه بوده یا خود این مربیان، مشـــخص نیست. 

   ضرر 40 میلیارد تومانی 
پرســـپولیس از ابتـــدای ایـــن فصـــل در مســـابقات داخلی و آســـیایی خود 
ی پیراهن خود داشـــت، در حالی که  همچنان تبلیغ شـــرکت ایرانســـل را رو
ی در این فصل به توافق نهایی نرســـیده  با این شـــرکت برای ادامه همکار
یافتی ای هم نداشت. در این مورد یکی از مسئولان باشگاه  بود و هیچ در

کرات باشگاه با نمایندگان  پرســـپولیس به »فرهیختگان« گفت: »مذا
شـــرکت ایرانســـل بـــه ایـــن دلیل طولانی شـــد کـــه ما به دنبـــال عقد 

قـــراردادی بهتـــر از فصـــل قبـــل با این شـــرکت بودیم اما در ایـــن زمینه یک 
ی مـــان وجـــود داشـــت و این بـــود که ســـازمان لیگ  مشـــکل بـــزرگ پیش رو
تبلیغـــات محیطـــی را از مـــا گرفتـــه و ایـــن اجـــازه را نـــداد تـــا ایرانســـل را در 
ی هـــای خانگـــی خود در اطراف زمین تبلیغ کنیم. در واقع این شـــرکت  باز
خواهـــان دو هـــزار ثانیـــه تبلیـــغ تلویزیونـــی در تابلوهای کنـــار زمین بود که 
یادی که با ســـازمان لیگ داشـــتیم ایـــن تبلیغات  علی رغـــم رایزنی هـــای ز
گـــر موافقت می شـــد الان 40 میلیارد تومان  از مـــا گرفتـــه شـــد، در حالی که ا
بیشتر از قرارداد امضا شده با شرکت ایرانسل امضا کرده بودیم. درحقیقت 
ســـازمان لیگ ضرر 40 میلیارد تومانی به ما زد و در شـــرایط فعلی به همان 
یافتی خواهیم داشـــت کـــه همان مبلغ  انـــدازه فصـــل پیش از ایرانســـل در

120 میلیارد تومان اســـت.«

   پاداش ویژه برای شکست الدحیل
باشگاه پرسپولیس برای فصل پیش رو پاداش هر برد را برای سرخپوشان 
ی های  ی در باز حذف کرد اما در عوض قرار شد سرخپوشان بابت پیروز
یافت کننـــد. اولین پـــاداش بعد از برد  یژه در حســـاس و مهـــم پـــاداش و
کتور به سرخپوشـــان تعلق گرفت که مبلغ  پرســـپولیس در تبریز مقابل ترا
آن از 25 میلیون تومان آغاز می شد. در حال حاضر هم با توجه به اینکه 
ی حساس در لیگ قهرمانان مقابل الدحیل در قطر  پرسپولیس یک باز
یژه  یت این باشـــگاه می خواهد پاداشـــی و به دســـت آورده اســـت، مدیر
برای اعضای تیمش در نظر بگیرد؛ هر چند سفر زودهنگام سرخپوشان 
ی کوتاه مدت هم برای باشـــگاه پرســـپولیس  پایـــی اردو بـــه قطـــر برای بر
ینه ســـنگینی داشـــت. در شرایط فعلی و با توجه به اوضاع نابسامان  هز
ی  مالی باشـــگاه پرســـپولیس بعید است پاداش اشاره شده تا قبل از باز
یش در تاش اســـت  بـــا گل گهـــر به سرخپوشـــان پرداخت شـــود، اما درو
کـــه ایـــن اتفـــاق رخ دهد تا سرخپوشـــان با روحیه بهتری بـــه مصاف تیم 

سیرجانی بروند. 

پرسپولیسچمنورزشگاهکاظمیرابهآزادیترجیحمیدهد!

ضرر 40 میلیارد تومانی سازمان لیگ به سرخپوشان
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e

بدینوســـیله از کلیه اعضای محترم این شـــرکت دعوت می شـــود تا در مجمع 
عمومـــی عـــادی به طـــور فوق العـــاده نوبـــت اول کـــه در ســـاعت 10 صبـــح روز 
چهارشـــنبه مورخ 1402/08/17 در محل موسســـه تحقیقات علوم دامی کشـــور 
ی دهقان  واقع در خیابان شـــهید بهشـــتی بعد از سه راه رجایی شهر – روبه رو

یای اول تشکیل می گردد حضور به هم رسانند. و
توجـــه : 1- درصورتـــی کـــه عضـــوی نتواند در مجمع عمومی فـــوق حضور یابد 
می توانـــد اســـتفاده از حـــق رای خـــود را بـــرای حضور و اعمـــال رای در مجمع 
گذار کند. تعداد آرای وکالتی هر عضو  عمومی به یک نماینده تام الاختیار وا
کثر ســـه رای و هر شـــخص غیرعضو تنها یک رای خواهد بود و در این  حدا
کثریت اعضای  صـــورت تاییـــد نمایندگـــی تام الاختیار با امضای بازرس یـــا ا
هیات مدیره تعاونی خواهد بود. بدین منظور عضو متقاضی اعطای نمایندگی 
گهی به همراه نماینده خود و  کثر ظرف سی )30( روز از انتشار این آ باید حدا
با در دست داشتن مدرک موید عضویت در تعاونی و کارت شناسایی معتبر 
در محل دفتر شرکت تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت طرفین، عضویت 
متقاضی و اهلیت نماینده، برگه نمایندگی مربوط توســـط مقام مذکور تایید 
و ورقـــه ورود بـــه مجمـــع عمومی بـــرای نماینده صادر گـــردد.  2- اعضایی که 
یخ انتشار  ی سمت بازرس تعاونی را دارند موظفند از تار درخواست کاندیداتور
( فرم درخواست را تکمیل و  کثر به مدت یک هفته )7روز گهی دعوت، حدا آ
مدارک مورد نیاز ) کپی شناسنامه، کارت ملی، کارت پایان خدمت، مدرک 
ی به  تحصیلی و دو قطعه عکس 4*3 ( را آماده و جهت ثبت نام در ایام ادار
دفترتعاونی مراجعه فرمایند. 3- این مجمع عمومی با حضور حداقل نصف 

به عاوه یک کل اعضا رسمیت خواهد داشت.
دستورجلسه:

1- استماع گزارش هیات مدیره 
2- طرح و تصویب تراز و صورت های مالی سال 1401 و بودجه سال 1402

3- استماع گزارش بازرس
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ازصحبتهایوزیرخارجهبویتوافقبرایتکراربازیمیآید

AFC برنده کردن الاتحاد برای 
هزینه بالایی دارد
ابهامدربازیبرگشت2تیم

امیـــر عبداللهیان، وزیر امـــور خارجه در دیدار با خبرنگاران پس از پایان 
جلســـه هیات دولت مطالب مهمی درباره بازی ســـپاهان و الاتحاد به 
زبان آورد. وی در صحبت های خود تاکید کرد: »توصیه ما به AFC این 
است که حتما درباره اتفاق  رخ داده بر مبنای فنی نظر بدهند. بین ما و 
عربستان سعودی این توافق وجود دارد که بازی در تاریخ بعدی که متعاقبا 
اعام خواهد شد، دوباره برگزار شود.« بر همین اساس از این صحبت ها 
این طور پیش بینی می شود که این بازی که با جنجال های بسیار درنهایت 
برگزار نشد، درنهایت با یک تصمیم عاقانه از سوی کنفدراسیون فوتبال 

آسیا وضعیت بهتری را از لحاظ روابط فوتبالی برای دو کشور رقم بزند. 
این صحبت ها در حالی از سوی وزیر امور خارجه کشورمان عنوان شد 
که او به جزئیات این توافق هیچ اشاره ای نکرده و درحالی که رسانه های 
عربســـتانی روی 3 بر صفر شـــدن این دیدار به ســـود الاتحاد تاکید دارند 
به نظر می رسد این اظهارات می تواند روزنه ای از امید را در دل هواداران 

فوتبال ایران ایجاد کند. 
نکتـــه دیگـــر در این خصوص اینکه در حالی این توافق انجام شـــده که 
مکان برگزاری آن هنوز مشخص نیست و با وجود اینکه برخی رسانه ها 
از تکرار بازی در کشـــور ثالث خبر می دهند به نظر می رســـد در صورت 
اتخاذ چنین تصمیمی از سوی کنفدراسیون آسیا، شرایط برگزاری بازی 
برگشت که باید در عربستان و به میزبانی الاتحاد برگزار شود در هاله ای از 
ابهام قرار خواهد گرفت.  همه اینها در حالی هستند که طبق شنیده های 
خبرنگار »فرهیختگان« AFC عجله ای برای اعام رای این دیدار نداشته 
و قرار است بعد از بررسی تمامی جوانب، رای خود را اعام کند. هرچند 
شنیده ها حکایت از آن دارد که مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا به خوبی 
مطلع هستند که اعام رای برنده شدن الاتحاد تحت تاثیر لابی سعودی ها 

می تواند هزینه های زیادی را برای کنفدراسیون فوتبال آسیا ایجاد کند. 

بازگشتمربیاسپانیاییدردستورکار

استقلالی ها با  کاهش رقم قرارداد 
موافقت کردند؟

جواد نکونام و علی خطیر که بعد از دیدار مجدد در حضور پیشکسوتان، 
طی روزهای گذشته چندین بار با یکدیگر ماقات داشته اند شب گذشته 

نیز جلسه دیگری را به صورت خصوصی با یکدیگر برگزار کردند. 
از مفـــاد ایـــن جلســـه این طـــور خبر می رســـد که طرفیـــن دربـــاره برخی از 
موضوعات مهم مانند آخرین وضعیت یوسو سسما، مربی اسپانیایی 
که هنوز موفق به بازگشت به تهران نشده و البته قرارداد وی صحبت هایی را 
انجام داده و قرار است در این خصوص تصمیم گیری نهایی به عمل بیاید. 
همچنین شنیده می شود درخواست دوباره خطیر از سرمربی تیم برای 
کاهـــش قـــرارداد برخـــی از بازیکنـــان نیـــز از دیگر مفاد این جلســـه بوده و 
درنهایت هم سرمربی تیم درخصوص تامین منابع مالی و زمان واریزی 
بعدی به اســـتقالی ها صحبت هایی را با خطیر مطرح کرده و نظرات 

وی را جویا می شود. 

مورایستحتتاثیرحواشیتمامنشدنیسپاهان

 مرد پرتغالی نگران
افت احتمالی تیمش

ژوزه مورایس که سابقه چند سال دستیاری ژوزه مورینیو را در کارنامه فوتبالی 
خود دارد برخاف مرد سرشناس پرتغالی مربی آرام و کاما بی حاشیه ای 
است و به همین خاطر هم دوست دارد تیمش چنین شرایطی را داشته 
باشد. در همین راستا مورایس سعی کرد برای این فصل تیمی قدرتمند 
را آماده مسابقات لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا کند و در فضایی کاما 
آرام و بی حاشیه برای قهرمانی بجنگد اما شرایط تا اینجای فصل خاف 
تصورات او رقم خورده اســـت. از ماجرای شـــکایت چهار باشـــگاه لیگ 
برتری از باشگاه سپاهان گرفته که با رای سنگین کمیته انضباطی همراه 
بود تا اتفاقات عجیبی که در دومین بازی سپاهان در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان در اصفهان رقم خورد؛ این اتفاقات تقریبا در یک ماه برای سپاهان 
اتفاق افتاده و طبیعی است که حواشی زیادی را هم برای این تیم در پی 
داشته باشد. در چنین شرایطی برای مورایس بسیار سخت خواهد بود 
که تیمش را در شـــرایط ایده آل روحی و روانی نگه دارد و نگران اســـت که 
این شـــرایط باعث افت تیمش در ادامه لیگ شـــود. از این رو او   روزهای 
سخت و بسیار عجیب دوران مربیگری اش را در سپاهان سپری می کند. 

فوتبال ایران


